
Lesy sú naším najväčším bohatstvom. Minulé generácie nám ich odovzdali zdravé. Ako 
sú na tom teraz, ako sa o ne staráme, o ich histórii a hospodárení .....a mnohé ďalšie 
otázky  nám prišiel zodpovedať Ing. Anton Kondela. Pútavé rozprávanie bolo doplnené 
o prezentáciu, ktorá bola zakončená rozdávaním letákov  a milých darčekov. Ďakujeme. 
 


